

At 4:35 p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

TUESDAY, AUGUST 23, 1988
(64)

The Standing Committee on Aboriginal Affairs and Northern Development met *in camera* at 3:31 o'clock p.m., this day, in Room 112-N, Centre Block, the Chairman, Lawrence O'Neil, presiding.

Members of the Committee present: Jim Fulton, Lawrence O'Neil, Keith Penner, Robert Wenman.

In attendance: From the Research Branch, Library of Parliament: Bruce Carson, Research Officer.

The Committee resumed consideration of the 1985 amendment to the Indian Act pursuant to Standing Order 96(2).

The Committee proceeded to the consideration of a draft report.

By unanimous consent, it was agreed,—That notwithstanding the motion adopted by the Committee on June 23, 1988, that 5,000 additional copies of the Fifth Report to the House be printed.

At 4:30 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Marie Louise Paradis,
Clerk of the Committee.

À 16 h 35, le Comité ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MARDI 23 AOÛT 1988
(64)

Le Comité permanent des affaires autochtones et du développement du Nord se réunit à huis clos, aujourd'hui à 15 h 31, dans la pièce 112-N de l'édifice du Centre, sous la présidence de Lawrence O'Neil, *président*.

Membres du Comité présents: Jim Fulton, Lawrence O'Neil, Keith Penner, Robert Wenman.

Aussi présent: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Bruce Carson, attaché de recherche.

Conformément aux dispositions du paragraphe 96(2) du Règlement, le Comité reprend l'étude de l'amendement de 1985 apporté à la *Loi sur les Indiens*.

Le Comité entreprend d'examiner un projet de rapport.

Par consentement unanime, il est convenu,—Que, nonobstant la motion adoptée par le Comité le 23 juin 1988, 5,000 autres exemplaires du Cinquième rapport à la Chambre soient imprimés.

À 16 h 30, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité,
Marie Louise Paradis.